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Voorzitter:    Mevr. Kim Croes – aanwezig 
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          Mevr. Martine Burghgraeve - aanwezig 

    Mevr. Katrien De Backer – aanwezig  

    Mevr. Elien Verstraeten - aanwezig 
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    Mevr. Sonja De Wilde - aanwezig 

 

Secretaris:    Mevr. Geertrui Van den Berghe – aanwezig 

 

 

Verloop van de vergadering 

 

1. Opvolging en goedkeuren verslag van de vorige vergadering 

Het verslag werd goedgekeurd. De verslagen mogen gedeeld worden op de site.  

2. Agendapunten vanuit de school  

• Telling 1 februari 
Er werden 155 kleuters en 290 lagere schoolkinderen geteld. In vergelijking met vorig schooljaar een 
daling van 4 kleuters en 13 lagere schoolkinderen. In het lager zijn er grote klassen die de school 
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verlaten, terwijl er al enkele jaren een licht dalende tendens was in het kleuteronderwijs en die 
voelen we nu in het lager.  
Voor volgend schooljaar zien we dat er opnieuw een voltallige peuterklas is. Jammer genoeg zijn er 
veel late starters na 1 februari, dus duurt het nog even tot we de stijging zullen voelen.  
De school maakte hier zelf een studie van en we merkten dat er in drie jaren een plaatselijke 
denataliteit was. Er is minder invloed van de Parkschool, dit werd beperkt tot enkele kinderen. De 
babyboom na Corona zou beterschap brengen in de komende jaren.  
 

• Stavaza renovatie speelplaats 
De werkgroep is bezig, men werkt in verschillende deelgroepjes. Er was een brainstorm bij ouders, bij 
kinderen, bij team. Er werd tijd aan besteed op de pedagogische studiedag. In mei komt een 
landschapsarchitect die een ideaal scenario zal schetsen. Vervolgens wordt financieel en realistisch 
bekeken wat kan, bv ook met de brandweer.  
 

• Renovatie toiletten 
Dit dossier is aan de gang. Men wacht nu op goedkeuring van Brussel. Het scenario om dit tijdens 
deze zomervakantie te doen wordt moeilijk. De gasleidingen onder de speelplaats moeten eerst 
vernieuwd worden. Dit moet gebeuren vóór de renovatie van de speelplaats. Het hangt ervan af of 
dit vlot loopt tijdens de paasvakantie. De procedure voor aanbesteding kan pas erna gebeuren. Alle 
werken hangen af van elkaar, het wordt dus wat afwachten hoe vlot alles loopt.  
Er was een vraag vanuit ouders om genderneutrale toiletten te voorzien. Er waren hier veel 
vergaderingen over, maar jammer genoeg moeten lagere scholen van de wetgever gescheiden 
toiletten inrichten. De school kan geen fiat krijgen hiervoor. De architect houdt hiermee wel rekening 
dat dit in de toekomst mogelijk zou ingericht kunnen worden. De directie zal dit met de betrokken 
ouders bespreken.  
Voor minder mobiele kinderen zijn er toiletten voorzien in de nieuwbouw.  
 

• Concept Grootouderfeest / schoolfeest 
De school droomt al jaren van een groot optreden, door Corona werd dit uitgesteld. De kleuters 
treden op in de voormiddag, de lagere school in de namiddag. Over de middag organiseert het 
oudercomité lunch met foodtrucks. Het grootouderfeest is in de buurt van het schoolfeest gepland 
zodat de optredens van de kleuters twee maal gebracht kunnen worden.  
Het thema is Geluksvogels, net zoals het jaarthema.  
We duimen voor goed weer! 
 

• Opstarten mogelijk spaarsysteem bosklassen vanaf het 5e leerjaar 
De school merkt dat de bosklas in de dure septembermaand een zware financiële dobber kan zijn. 
Het zou wel fijn zijn dat ouders de mogelijkheid krijgen om dit in schijven te betalen vanaf het vijfde 
schooljaar. Het zou positief zijn als deze mogelijkheid aangeboden wordt.  
Het zou goed zijn om dit zo tijdig mogelijk te communiceren aan ouders. Met het goedkeuren van de 
schoolraad zou dit opgestart worden. SKOG is op de hoogte van de werking van vzw Krijt indien er 
signalen zouden komen van ouders die dit echt niet kunnen betalen zodat elk kind mee kan op 
bosklas. Kan dit systeem ook uitgebreid worden naar de boerderij- en cultuurklassen? Na de 
overheveling van het boekhoudsysteem kan dit zeker. (zie verder)  
 

• personeelsbestand: invulling van de taken de komende weken en maanden (vervanging 
juffen Ingeborg, Emma, Rani, ... + vervanging afwezige mensen opvang)+ consequenties voor de 
school 
De school voelt het lerarentekort en in het bijzonder voor langdurige vervangingen. Vaak springt de 
zorgjuf in en dit gaat ten koste van de zorg voor de kinderen. Dit is jammer. Er wordt actief naar 
andere oplossingen gezocht, maar dit is niet evident. Helaas kampen alle scholen met ditzelfde 
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probleem. Voorlopig stelt het probleem zich vooral in de eerste graad. Dit werd toegelicht op de 
oudercontacten.  

 
3. Vragen vanuit de ouders 
o Aansluiten bij leersteuncentrum: welk? Schoolniveau of scholengemeenschapniveau?   

Update: de school sluit aan bij DiverGENT. De leden van de schoolraad gaven een positief advies 
via mail.  

 
o Bekendmaking/communicatie Da Vinci klas op website? 

Er kwam een vraag vanuit de ouders over de communicatie over de Da Vinci klas. Ouders zijn 
vaak niet op de hoogte van goede initiatieven zoals de Da Vinci klas. Het zou goed zijn mocht dit 
bv op de site toegelicht worden. Het zou goed zijn de visie en/of beleidstekst hierover kenbaar te 
maken. Ook driesporenbeleid, extra bundeltjes voor uitdagender doelen zouden hierbij 
opgenomen mogen worden. Bij een update van de website zal dit meegenomen worden. SKOG 
zou ook een nieuwe site maken en SFB zou hier een plekje bij krijgen volgens een bepaalde 
template.  
 

o Meedelen klasverdeling einde schooljaar (vraag via juf Elien) 
Deze vraag kwam al aan bod eind augustus. We volgen verder op. Men vraagt om klasverdeling 
kenbaar te maken in juni zodat een kind met ASS meer tijd heeft om zich hierop voor te 
bereiden. Dit werd met het zorgteam bekeken.  
Op dit moment worden midden juni nog selectieve oudercontacten gehouden. Pas na deze 
gesprekken kunnen leerkrachten nieuwe klasgroepen beginnen samenstellen. Leerkrachten 
besteden hier heel wat tijd aan om dit met veel zorg in te delen op basis van de noden van alle 
kinderen. Er zijn heel wat factoren waarmee rekening gehouden wordt om homogene klassen in 
te delen. Deze verdeling wordt eind juni aan het zorgteam bezorgd, dat deze verdeling opnieuw 
bekijkt. De medewerkers van het secretariaat maken deze klaslijsten pas aan half augustus.  
Indien we dit vroeger willen doen, zou het volledige proces vroeger moeten kunnen beginnen.  
Om te vermijden om zaken achteraf te moeten rechttrekken (bv. personeel), werd gekozen om 
pas eind augustus te communiceren bij ouders.  
Men vraagt zich af om het mogelijk is om voor bepaalde kinderen wat vroeger te communiceren? 
Het zou goed zijn om het voor iedereen wat vroeger te communiceren bv rond 20 augustus? Er 
moet onderzocht worden hoe dit zou kunnen gebeuren, ICT- en GDPR-gewijs.  
Een goede communicatie over hoe deze klasverdeling tot stand komt en wat de visie hierachter 
is, zou veel vragen kunnen opvangen. Dit wordt eind juni steeds gecommuniceerd via Gimme.  
Er wordt gesuggereerd dat ook de ouders kunnen bevraagd worden over wie de vriendjes zijn. 
Dit werd in het verleden getest, maar dit compliceerde de situatie nog verder.  
De school gaat op basis van deze en de vorige bespreking verder bekijken met het schoolteam 
hoe ze dit verder aanpakken.  
 

o Betaling schoolactiviteiten in cash 
Voorlopig verloopt alles nog via SFB. De boekhouding wordt stapsgewijs overgeheveld naar 
SKOG. Vanaf 1 september zullen alle activiteiten overgeschreven worden en niet meer cash. In 
het huidig boekhoudprogramma kan dit nog niet, vanaf volgend schooljaar dus wel.  

 
o Feedback warme maaltijden 

De grammages zijn contractueel bepaald van overheidswege. De porties zijn dus vast bepaald. Zo 
is er bijvoorbeeld slechts 1 stuk vlees voorzien, maar veel kinderen eten weinig aardappelen en 
groenten. Worden de precieze hoeveelheden doorgegeven bij populaire maaltijden? De traiteur 
neemt wel een ruimere marge dan het gemiddelde bij populaire maaltijden. De school geeft voor 
half tien de juiste aantallen door. Dit zou dus correct moeten zijn.  
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De school probeert te bewaken dat alle kinderen de juiste porties krijgen. Alle kinderen krijgen 
allemaal een eerste portie vooraleer een tweede portie wordt uitgedeeld.  
Sinds Corona wordt er gegeten per klas. Vooral in het zesde leerjaar merkt men het probleem op, 
maar het probleem zou dus vooral bij de aardappelen/groenten liggen. Ook de soep wordt vaak 
minder enthousiast gegeten.  

 
4. Jaarkalender 

- Cultuurklassen zijn nu op pad.  
- Na de paasvakantie staat de eerste communie op het programma. 20 kinderen doen hun 

eerste communie. In de toekomst zou het overgaan naar de parochie. Nu wordt de viering 
reeds aangereikt vanuit de parochie, zij leren ook de teksten aan op school. Enkel de liedjes 
worden nog door SFB aangeleerd. Jammer genoeg is meer creativiteit in de viering nu niet 
meer mogelijk. Ouders zullen dit zeker merken. Voor het eerst zitten we met minder dan de 
helft van de kinderen die de communie doen, vandaar dat de parochie dit stilaan overneemt.  

- Boerderijklas: tweede leerjaar.  
- Grootouderfeest en schoolfeest begin juni 
- Junimaand: schoolreizen, toetsen, afscheid zesde leerjaar 

5. Varia 

- Live/online: de eerste en laatste vergadering van de schoolraad zijn live, de twee 
tussenliggende zijn online.  

- Vanuit de werkgroep school TV: leeft dit onder de ouders? Een pluim voor het School TV-
team voor de leuke items die ze maken!  

Volgende vergadering: 19 juni om 19u30, live op school   

 

 

 
 
de voorzitter,       de secretaris, 
 
Kim CROES       Geertrui VAN DEN BERGHE  
         
 


